





Franz Liszt International Piano Competition Budapest 2011



International Franz Liszt Piano Competition Utrecht 2017



# Alexander Ullman3 sonatas

奧爾曼鋼琴獨奏會:奏鳴曲三首

**HAYDN, BEETHOVEN & LISZT Piano Sonatas** 

18 NOV 2021 (THU) 7:30 PM

香港大會堂音樂廳 Concert Hall, Hong Kong City Hall \$480 / \$320 / \$180

Tickets & Enquiries 門票及查詢 www.pphk.org www.urbtix.hk

夥伴 Partner

支持 Supporter





PIANO RECITAL

# **ALEXANDER** ULLMAN

3 SONATAS

"He combines sensitivity and agility at the highest level" Gramophone Magazine

"Beautifully delicate playing, with vibrant colours...One to watch." BBC Music Magazine

Multiple gold medal winner of several important piano competitions, including two different international Franz Liszt piano competitions (Budapest, 2011 and Utrecht, 2017), British pianist Alexander Ullman impresses audiences worldwide with his deep understanding of the music, elegant touch and crystalline phrasing.

Ullman has performed at the world's most prestigious venues including Wigmore Hall (London), the Musikverein (Vienna), the Concertgebouw (Amsterdam) and more. He has already played with top orchestras around the world, including in St Petersburg, Philadelphia, Beijing and Seoul, and worked with eminent conductors such as Vladimir Ashkenazy, and Miguel Harth-Bedoya.

His 2019 début recording on the Rubicon label featuring Russian ballet music was praised as "marvellous" (Gramophone Magazine) and "breathtaking" (The Sunday Times) with "beautifully delicate playing" (BBC Music Magazine) and "lucid colourful interpretations" (The Scotsman).

For this concert, Ullman brings together sonatas from three music giants: the witty Haydn Piano Sonata in G major, the charming Beethoven "Waldstein" Sonata, and the epic Liszt Sonata in B minor.

### Programme

**HAYDN** Piano Sonata in G major, Hob XVI:40

Piano Sonata No. 21 in C major, Op. 53 'Waldstein' **BEETHOVEN** 

Piano Sonata in B Minor S.178 LISZT

Duration: 70 minutes without interval

Programme and artists may be subject to change. Children under 6 will not be admitted. 50% off for full-time students, citizens aged 60 and above, people with disabilities & the minder and CSSA recipients, 10% off for each purchase of 10 or more standard tickets.

奏鳴曲三首

「糅合細膩情感和觸覺,演出發揮極致」 《留聲機雜誌》

「演奏技藝精湛、旋律音樂色彩斑斕… 定 成大器。」《BBC音樂雜誌》

英藉鋼琴新星奧爾曼(Alexander Ullman)以雅緻的 演繹及剔透的聲音揚名世界,更勇奪兩場國際李斯特 鋼琴大賽(2011年布達佩斯及2017年烏德勒支)冠 軍,以及贏得多場重要國際鋼琴大賽的金獎。

奧爾曼足跡遍佈世界多個音樂殿堂,包括倫敦威格莫 爾音樂廳(Wigmore Hall)、維也納金色大廳、阿姆 斯特丹音樂廳等。奧爾曼更常與世界知名樂團合作, 包括聖彼得堡、費城、北京及首爾交響樂團等,並以 獨奏身份與阿殊堅納西(Vladimir Ashkenazy)及貝 多亞(Miguel Harth-Bedoya)等首屈一指的指揮合 作演出。

奧爾曼於2019年與Rubicon Label合作推出首張個 人專輯,收錄多首著名俄羅斯芭蕾舞音樂作品,廣 獲知名雜誌推崇為「驚為天人」(英國《留聲機》) 、「令人屏息」(《星期日泰晤士報》)、「絕美的 細緻演奏」(《BBC音樂雜誌》)及「清澈並斑斕的 演繹」(《蘇格蘭人報》)。

奧爾曼是次為香港觀眾帶來三位音樂巨匠所寫的奏 鳴曲:海頓諧趣的G大調鋼琴奏鳴曲、貝多芬旖旎的 「華德斯坦」奏鳴曲,以及李斯特詩史式的B小調奏 鳴曲。

### 節目

G大調鋼琴奏鳴曲, Hob XVI: 40 海頓

貝多芬 C大調第21號奏鳴曲「華德斯坦」 ,作品53

李斯特 B小調奏鳴曲,S.178

節目長約 70 分鐘,不設中場休息

主辦機構保留更改節目的權利。6歲以下兒童恕不招待。

全日制學生、60歲及以上人士、殘疾人士及看護人、綜接受惠人士,可享半價優惠。 每次購買10張或以上正價門票可享九折優惠。

### In collaboration with HONG KONG SINFONIETTA

Premiere Performances and Hong Kong Sinfonietta are delighted to continue their collaboration in bringing international artists to Hong Kong. This time, the featured artist is pianist Alexander Ullman, who will be playing in "Alexander Ullman: 3 Sonatas" recital (18 Nov) as well as performing with Hong Kong Sinfonietta in the "Great Piano Concertos: Alexander Ullman Plays Rachmaninov No 3" concert (20 Nov). Enjoy 20% off when purchasing standard tickets to both the recital and the concert in the same transaction at URBTIX.

Note: Discounts cannot be used in conjunction of other discounts

### 與香港小交響樂團攜手合作

飛躍演奏香港與香港小交響樂團再度攜手邀請國際著名音樂家來港 獻演。11月18日的「奧爾曼鋼琴獨奏會:奏鳴曲三首」演出以外, 奧爾曼亦於11月20日與香港小交響樂團合作演出「拉赫曼尼諾夫第 三鋼琴協奏曲」節目。**觀眾於城市售票網在同一交易中同時購買兩** 場音樂會正價門票可享8折優惠。

請注意:折扣優惠不能同時使用

Tickets now available at URBTIX 門票現於城市售票網發售:

### urbtix.hk

Credit Card Telephone Booking 信用咭電話購票: 2111 5999

Ticketing Enquiries 票務查詢: 3761 6661

Mobile Ticketing App 流動購票應用程式(Android & iPhone):My URBTIX

Programme Enquiries 節目查詢: 9545 6851 / info@pphk.org

Tickets and Concert Details 門票及音樂會詳情:

## pphk.org

Tickets at art-mate 門票於art-mate發售:

### art-mate.net



f Premiere Performances of Hong Kong



premiereperformanceshk



Premiere Performances of Hong Kong